
P R O T O K Ó Ł  Nr XLII/17 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 8 sierpnia 2017 r. o godz.18 00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
  W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic, 
Zenon Leńczyk, Władysław Boczar , Krzysztof Woźniak, Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał, Adam Faustus, Zbigniew Głód, 
Bohdan Gocz i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Zastępca Burmistrza – Elżbieta Wróbel , Sekretarz 
Gminy – Halina Cycak, Skarbnik Gminy – Jolanta Bik, zaproszeni goście, kierownicy 
jednostek organizacyjnych i sołtysi. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radnego Jana 
Marszała. Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Porządek przedstawia się następująco. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XL i XLI sesji Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5.  Informacja z działalności Ośrodka Kultury w Dukli za 2016 rok. 
6. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej w Dukli za 2016 rok. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały własnej dotyczącej określenia jednostki obsługującej, jednostek 
obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach 
wspólnej obsługi (druk nr 267), 

b) zmiany uchwały własnej dotyczącej utworzenia i nadania statutu dla Zespołu Obsługi 
Placówek Oświatowych w Dukli (druk nr 268), 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego do kwoty 4.606.911,00 zł (druk nr 269), 
d) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na rok 2017 (druk nr 270). 
e) zaciągnięcia zobowiązań na rok 2018 (druk nr 271), 
f) zaciągnięcia zobowiązań na rok 2018 (druk nr 272). 

9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
10. Oświadczenia i informacje. 
11. Zamknięcie sesji. 

 
Ad.2 

 Uwag do protokołów z XL i XLI sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono. Przyjęto je 
jednomyślnie w oddzielnych głosowaniach /głosowało 15 radnych/.  

 
Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej pominięto ze względu na urlop Burmistrza  
i pobyt poza Duklą. 
 
Ad.4 
 Informację z realizacji uchwał podjętych na XL i XLI sesji Rady Miejskiej przedstawiła 
Sekretarz H. Cycak. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  



Ad.5 
 Informację z działalności Ośrodka Kultury w Dukli za 2016 rok przedstawiła Dyrektor 
M. Walaszczyk- Faryj. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 
 Informację z działalności Biblioteki Publicznej w Dukli za 2016 rok przedstawiła 
Dyrektor J. Szczurek. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.7 
 W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
 Z .Leńczyk poruszył następujące sprawy: 
- ponownie apelował o odmalowanie przejść dla pieszych przy budynkach szkolnych przy ul.  
  Kościuszki w Dukli, ponieważ do tej pory nie podjęto żadnych działań, 
- ponownie zgłaszał potrzebę naprawy ławek na murku w Rynku, ponieważ internauci mają  
  pożywkę i wytykają istniejące zaniedbania, 
- przekazywał prośbę mieszkańców o wykoszenie działki przy ul. Nadbrzeżnej w Dukli, 
- pytał , jak wygląda sprawa pozwolenia na rewitalizację dukielskiego rynku, 
- przedstawił treść pisma mieszkańców Dukli o włączenie oświetlenia ulicznego od  
  1 września do 31 marca od godz.4.30 i w weekendy, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego  
  we wrześniu 2016 r. i do tej pory nie ma żadnej odpowiedzi, a pismo podpisało ponad 60  
  mieszkańców. 
 M. Folcik zabrał głos w następujących sprawach: 
- dopytywał, na jakim etapie jest sprawa remontu schodów do NZOZ „VIVA”, która ma  
  siedzibę w Domu Ludowym w Równem, trwająca od ok.1,5 miesiąca, a na złożone w tej  
  sprawie pismo nie ma odpowiedzi, 
- potrzebie uzupełnienia podjazdu na działkę poprzez zabezpieczenie wyrw zrobionych  
  kołami, 
- przedstawił  wniosek mieszkańców Równego o wyznaczenie i oznakowanie miejsca  
  parkowania dla osób niepełnosprawnych pod Domem Ludowym w Równem, tam gdzie 
  miała postój karetka pogotowia, 
- przypominał o rozmowie w sprawie złożenia wniosku o ograniczenie tonażu na drodze  
  powiatowej w Równem ze względu na zły stan przepustu i nawierzchni drogi. 
  Wnioskował także do Sekretarza o zawieszenie postępowania o wydanie decyzji  
  środowiskowej dla zadania pn.” Budowa farmy wiatrowej w Równem”. Optował za  
  przystąpieniem do zmiany uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania  
  przestrzennego, ponieważ w promieniu 2 km od wiatraków nie można budować budynków  
  mieszkalnych. Dodał, że jest to apel młodych małżeństw planujących budowę budynków  
  mieszkalnych. 
 
Ad.8 
 Następnie przystąpiono do podejmowania uchwał. 
 Zastępca Burmistrza E. Wróbel przedstawiła uzasadnienie do dwóch kolejnych 
projektów uchwał w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej określenia jednostki obsługującej, 
jednostek obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach 
wspólnej obsługi i zmiany uchwały własnej dotyczącej utworzenia i nadania statutu dla Zespołu 
Obsługi Placówek Oświatowych w Dukli. Potrzeba podjęcia w/w uchwał wynika ze zmiany sieci 
szkół, które będą obowiązywać od 1 września br.  i polegać będzie na uaktualnieniu załącznika 
poprzez wyłączenie Zespołu Szkół Nr 1 w Dukli i w to miejsce wprowadzenie Szkoły Podstawowej i 
Przedszkola. Uchwały te są niezbędne do realizacji zadań statutowych i podpisywania sprawozdań. 
 T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej określenia 



jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce 
obsługującej w ramach wspólnej obsługi. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

U C H W A Ł Y   Nr XLII/260/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 8 sierpnia 2017 roku 

 
w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej określenia jednostki obsługującej, jednostek 
obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach 
wspólnej obsługi. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 Następnie T.Belcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich do kolejnego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej 
utworzenia i nadania statutu dla Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Dukli. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XLII/261/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 8 sierpnia 2017 roku 

 
w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej utworzenia i nadania statutu dla Zespołu Obsługi 
Placówek Oświatowych w Dukli. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/.  
 Następnie Skarbnik J. Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego do kwoty 4.606.911,00 zł informując, że podjęcie uchwały 
niezbędne jest w celu wystąpienia do Regionalnej Izby Obrachunkowej z wnioskiem o wydanie 
opinii o możliwości spłaty długoterminowego kredytu, który jest przeznaczony na pokrycie deficytu 
budżetowego, a następnie na ogłoszenie przetargu oraz wybór wykonawcy. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

U C H W A Ł Y   Nr XLII/262/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 8 sierpnia 2017 roku 

 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego do kwoty 4.606.911,00 zł. 
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 13 głosów „za” przy 1 przeciw /głosowało 14 radnych/. 
 Skarbnik J. Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok informując, że źródło zmian dochodów zostało wskazane w 
treści uchwały, natomiast zmiany w planie wydatków przedstawiają się następująco: 
1. dział 750 – zabezpieczenie środków na diety dla radnych, wydatki na zakup energii elektrycznej i 
gazu oraz opłaty komornicze związane z egzekucją podatków i opłat 
2. Dział 754 – zabezpieczenie środków na dotacje dla jednostek OSP / roboty remontowe w 
remizach oraz zakup wyposażenia / 
3. dział 801 – korekta planu w związku z podpisaniem aneksu do umowy na dofinansowanie 
realizacji projektu pn. „Podniesienie efektywności i dostępności e-usług w zakresie zarządzania 
oświatą w Gminie Dukla”. 
4. dział 855 – zabezpieczenie środków na wydatki związane z wnioskiem aplikacyjnym dotyczącym 
budowy żłobka 
5. dział 900 – zabezpieczenie środków na budowę oświetlenia drogowego oraz na wydatki związane 



z opieką nad bezdomnymi zwierzętami 
6. dział 921 – zabezpieczenie środków na wydatki związane z dokumentacją aplikacyjną związaną z 
pozyskaniem środków w ramach Interreg Polska – Słowacja, zabezpieczenie środków na wydatki 
na zakup energii w domach ludowych, wprowadzenie środków od Konserwatora Zabytków na 
wydatki związane z pracami konserwatorskimi w Komorze Celnej oraz renowacją nagrobków 
zabytkowych na cmentarzu w Dukli, środki na prace remontowo – konserwatorskie zabytkowego 
kościoła w Trzcianie. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XLII/263/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 8 sierpnia 2017 roku 

 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 15 radnych/. 
 Następnie Skarbnik J. Bik omówiła dwa kolejne projekty uchwał w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązań na rok 2018. Podjęcie uchwał niezbędne jest w celu ogłoszenia przetargu na dowóz dzieci 
z Gminy Dukla w roku szkolnym 2017/2018 do szkół, przedszkola i oddziałów przedszkolnych i  
na dowóz dzieci niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Dukla z domu do Ośrodka 
Rehabilitacyjno – Edukacyjno  - Wychowawczego w Rymanowie oraz z ośrodka do domu 
samochodem specjalistycznym w roku 2018. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2018. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  

 
U C H W A Ł Y   Nr XLII/264/17 

Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 8 sierpnia 2017 roku 

 
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2018. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 15 radnych/. 
 Następnie J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowała kolejny projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2018. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XLII/265/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 8 sierpnia 2017 roku 

 
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2018. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 
 
Ad.9 
 Na zapytania i wnioski odpowiadała Zastępca Burmistrza E. Wróbel. Z. Leńczykowi 
odpowiedziała, że poruszone tematy zostaną rozpatrzone, natomiast odnośnie wniosku mieszkańców z 
2016 r. przyglądnie się, bo nie zna tematu. 
M. Folcikowi odpowiedziała, że wymienione przez niego sprawy są do rozpatrzenia, natomiast jeżeli 
chodzi  o ograniczenie tonażu na drodze powiatowej to najpierw musi zostać złożony wniosek o 
zmianę organizacji ruchu. 
 Sekretarz H. Cycak odpowiedziała w następujących sprawach: 



- Z. Leńczykowi, że w sprawie rewitalizacji dukielskiego rynku złożono dokumenty o wydanie 
pozwolenia na budowę. Prace podzielono na etapy, ale Starostwo Powiatowe doszło do wniosku, aby 
niektóre zadania skumulować w jedną całość. Stąd też zgodnie z sugestią taki wniosek zostanie 
przygotowany i złożony, 
- M. Folcikowi odpowiedziała, że w ubiegłym tygodniu wpłynęło postanowienie z RDOŚ w 
Rzeszowie o odmowie uzgodnień na budowę farmy wiatrowej w Równem w związku z tym Burmistrz 
odmówi wydania decyzji środowiskowej dla tego zadania. 
 
Ad.10 
 Skarbnik J. Bik apelowała do sołtysów, aby przy planowaniu zadań ze środków funduszu 
sołeckiego w zakresie oświetlenia ulicznego, chodników, nakładek asfaltowych najpierw dokonać 
analizy, czy posiadane środki są wystarczające. Zwracała uwagę, aby nazwy zadań odpowiadały 
nazwom ujętym w projektach i dokumentacji, ponieważ nazwy muszą być zbieżne. 
 M. Walaszczyk- Faryj – Dyrektor OK w Dukli przypominała, że wczoraj minął termin 
potwierdzania udziału w dożynkach gminnych w Tylawie.  
 
Ad.11 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic zamknął XLII 
sesję rady Miejskiej w Dukli o godz.19.05. 
 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba 
  
 
 
 
 


